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Obec Stará Ves nad Ondřejnicí

Zámecká 1, 739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí
tel.č.: 558 669 201 | e-mail: oustaraves@stara-ves.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí

konané dne 13. 3. 2023 v kulturním domě v Košatce od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Bc. Ondřej Sedlář
Zapisovatel*: Zuzana Pallo
Ověřovatelé zápisu: Tereza Sýkorová, Mgr. Kamila Chvostková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení a schválení programu jednání

Zasedání zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí bylo zahájeno v 17 hodin. V době zahájení jednání bylo
přítomno 15 členů Zastupitelstva obce, jednání Zastupitelstva obce je usnášeníschopné.
Zasedání zahájil starosta obce a zároveň přivítal všechny členy Zastupitelstva obce a přítomné občany. 
Starosta informoval, že 3. zasedání Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí bylo řádně svoláno. Zápis
z minulého zasedání byl vyložen k nahlédnutí na Obecním úřadě ve Staré Vsi nad Ondřejnicí, byl řádně ověřen
a nebyly k němu vzneseny žádné připomínky. Zároveň byl zápis zveřejněn i na webových stránkách obce
v sekci Úřad - Usnesení Zastupitelstva obce a Rady obce, umístěním odkazu www.uzob.cz, kde je veřejnosti
k nahlédnutí jak pozvánka, tak zápis a usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce.

Starosta obce seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům Zastupitelstva
obce a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy
na doplnění. 

Navržený program:
1. Zahájení a schválení programu jednání
2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele jednání
3. Zvolení návrhové komise
4. Rozpočtové opatření č. 7/2022
5. Mimořádná splátka dlouhodobého úvěru
6. Návrh rozpočtu Obce Stará Ves nad Ondřejnicí na rok 2023
7. Obecně závazné vyhlášky
7.1. Vyhláška o nočním klidu
7.2. Vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
8. Strategický rozvojový dokument Obce Stará Ves nad Ondřejnicí
9. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi Obcí Stará Ves nad Ondřejnicí a dvěma členy
Zastupitelstva obce
10. Žádost o poskytnutí daru pro Domov pro seniory Ondráš p.o.
11. Schválení veřejnoprávních smluv
11.1. Tělocvičná jednota Sokol Košatka
11.2. Tělovýchovná Jednota Stará Ves nad Ondřejnicí
11.3. Český rybářský svaz, z. s., místní organizace Stará Ves nad Ondřejnicí
11.4. Festival Poodří Františka Lýska z. s.
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11.5. Římskokatolická farnost Stará Ves nad Ondřejnicí
12. Různé

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva obce Stará
Ves nad Ondřejnicí konaného dne 13. 03. 2023, od 17hodin v kulturním domě v Košatce, který je přílohou
č. 1 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/3Z/2023 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele jednání
blok 2-1

Ověřovateli zápisu byly navrženy zastupitelky Tereza Sýkorová a Mgr. Kamila Chvostková.
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí určuje ověřovatele zápisu Terezu Sýkorovou a Mgr. Kamilu
Chvostkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/3Z/2023 bylo schváleno.

blok 2-2

Jako zapisovatelka zápisu jednání byla navržena p. Zuzana Pallo. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí jmenuje zapisovatelkou zápisu jednání p. Zuzanu Pallo.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/3Z/2023 bylo schváleno.

3. Zvolení návrhové komise

Členy návrhové komise byli starostou obce navrženi: Ing. Yvona Korpasová, Mgr. Pavla Hranická a Ing. Marcel
Janošec. Žádné další návrhy nebyly předneseny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí volí návrhovou komisi ve složení:
1. Ing. Yvona Korpasová
2. Mgr. Pavla Hranická
3. Ing. Marcel Janošec

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/3Z/2023 bylo schváleno.
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4. Rozpočtové opatření č. 7/2022

Starosta obce seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 7/2022, které schválila Rada obce na své schůzi
č.  6  ze  dne  21.  12.  2022.  V  příjmech  se  jednalo  o  paragraf  1211  -  Dodatečné  daňové  příjmy  ve  výši
2.452.500  Kč,  na  straně  výdajové  šlo  o  narovnání  výdajů  paragraf  2212-  Silnice,  paragraf  3613  -
Nebytové  hospodářství,  paragraf  3632  -  Pohřebnictví,  paragraf  3713  -  Změny  technologií  vytápění,
paragraf 4349 - Ostatní sociální péče a pomoc, paragraf 5512 - SDH Stará Ves a § 6171 - Činnost místní
správy, zejména úroky splátek, které splácíme a navýšení cen energií.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2022, které je
přílohou zápisu č. 2 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/3Z/2023 bylo schváleno.

5. Mimořádná splátka dlouhodobého úvěru

Zastupitelstvo obce se na posledním pracovním zasedání dohodlo, že úplně splatí výše uvedený úvěr z důvodu
ne příliš výhodné úrokové sazby PRIBOR. Veškeré podklady jsou k dispozici v souborech předchozího zasedání
Zastupitelstva  obce  ze  dne  12.  12.  2022,  kdy  Zastupitelstvo  obce  schválilo  mimořádnou  splátku
10.000.000 Kč. V současné době se sazby PRIBOR pohybují nad 7 %.

 1 den 7 dní 14
dní 1 měsíc 2 měsíce 3 měsíce 6 měsíců 9 měsíců 1 rok

6.3.23 7,00 7,03 7,05 7,11 7,19 7,20 7,24 7,26 7,26

částka ke splacení k 13. 3. 2023 je 1.956.651,16 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje zaplacení mimořádné úplné splátky úvěru, který
byl  Obci  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí  poskytnut  na  základě  Smlouvy  č.  99028549603,  uzavřené  dne
26.03.2021, se společností  Komerční banka,  a.s.,  se sídlem, Na Příkopě 33 čp.  969,114 07 Praha 1,
IČO  45317054,  na  financování  investičních  akcí  ve  Staré  Vsi  nad  Ondřejnicí  -  snížení  energetické
náročnosti  a rekonstrukce kotelny ZŠ, Sběrný dvůr Stará Ves nad Ondřejnicí,  Chodníky Košatka nad
Odrou, s tím, že mimořádná splátka bude uhrazena v březnu 2023 ve výši odpovídající úplnému splacení
úvěru  a  schvaluje  ukončení  Smlouvy  o  úvěru  reg.  č.  99028549603,  evidovaném  na  č.ú.
351936381597/0100.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/3Z/2023 bylo schváleno.

6. Návrh rozpočtu Obce Stará Ves nad Ondřejnicí na rok 2023
blok 6-1

Starosta obce oznámil přítomným, že Návrh rozpočtu Obce Stará Ves nad Ondřejnicí na rok 2023 byl řádně
zveřejněn. "U plánovaných projektů jsme zpravidla dávali do výdajů výši spoluúčasti s tím, že když obdržíme
celou dotaci, zahrneme ji do příjmů a následně do výdajů dáme plnou částku. U studie nakládání s odpadními
vodami v Košatce nakonec zahrneme plnou částku do výdajů (424.710 Kč), 50 % dotace (145.250 Kč) budeme
čerpat z rezerv z běžného účtu z minulého roku (tuto částku jsme již obdrželi minulý rok), a zbylých 50 %
čerpáme  z  příjmů  (obdržíme  tento  rok  po  doložení  nákladů).  Rozpočet  jako  takový  je  navrhován  jako
přebytkový tzn. že saldo příjmů a výdajů je kladné. Přebytek bude využit na splacení úvěru u Komerční banky a
výdaje  na  projekty,  kde  je  šance,  že  budou zrealizovány.  Pokud zbyde  nějaká  částka  z  nerealizovaných
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projektů, použije se na financování jiných projektů např. mimořádné události, případně nové projekty. Možný
přebytek z roku 2023 bude převeden na účet obce. 
Oproti zveřejněné verzi navrhujeme schválit aktualizovanou verzi , kde došlo ke změně v příjmech u paragrafu
4222 - Investiční přijaté transfery od krajů (dotace odkanalizování Košatka), ve výdajích u paragrafu 2321 -
odvádění a čištění odpadních vod a nakládání s kaly (studie o nakládání s odpadními vodami v Košatce) a
u financování paragraf 8115 - Bankovní účty - změna stavu krátkodobých prostředků."

Na straně příjmů jde o částku 67.018.579 Kč, na straně výdajů jde o částku 61.863.343,84 Kč. Saldo příjmů a
výdajů je tedy 5.155.235,16 Kč, zůstatek na účtu z roku 2022 je 8.265.711,40 Kč, na účtu si musíme ponechat
finanční  rezervu  na  obnovu  kanalizační  sítě  ve  výši  4.920.000  Kč.  Rezerva  na  doplňující  projekty  je
3.197.251 Kč. Starosta stručně okomentoval vybrané položky rozpočtu.
Na straně příjmů
paragraf 4216 - ostatní investiční přijaté transfery ze SR - týká se výměny veřejného osvětlení v obci
paragraf 4222 - investiční přijaté transfery od krajů - zde se jedná o dotace na odkanalizování části obce
Košatka
paragraf 2321 - příjmy z odpadních vod - aktuálně se připojují další občané v rámci II. etapy odkanalizování
obce, proto jsme ponechali odhad z minulého roku
paragraf 3399 - příjmy z prodeje propagačních předmětů a plánované příjmy z letních koncertů v rámci akce
staroveské kulturní léto
paragrafy 3612 a 3613 - bytové a nebytové hospodářství i zde byl použit odhad z minulých let
paragraf 3722 - sběr a svoz komunálních odpadů - taktéž použit odhad z minulých let

Na straně výdajů 
paragraf  2212  -  silnice  -  jedná  se  o  průběžné  opravy  a  údržbu  stávajících  komunikací  (kontrolní
prohlídka mostů)
paragraf 2219 - ostatní záležitosti pozemních komunikací ( zahrnuta II. etapa cyklostezky Stará Ves - Košatka,
chodník Brušperská I. etapa - PD, zastávky Košatka PD, chodník Brušperská II. etapa PD, chodník od zámku
k poště PD, přechod u zámku PD)
paragraf  2333 -  úpravy drobných vodních toků -  zahrnuta oprava odtokových poměrů na Horním konci,
dokončení části kanálu v Košatce a rekultivace prostoru nad rybníkem nad zámkem
paragraf  3113  -  příspěvková  organizace  základní  škola  -  zahrnuty  stoupající  náklady  na  energie,  PD
rekonstrukce kuchyně ve školní jídelně, rezerva pro drobné pozemní úpravy
paragraf 3314 - činnosti knihovnické - nová knihovna na zámku, nový nábytek a technické vybavení
paragraf 3322 - zachování a obnova kulturních památek - zejména výměna plynových kotlů na zámku, protože
jsou ve špatném stavu, PD je již hotová, zvažujeme i možnost alternativního zdroje vytápění
paragraf  3399  -  záležitosti  kultury  -  zahrnuty  obecní  Slavnosti,  staroveské  kulturní  léto,  besedy,  nákup
propagačních předmětů
paragraf 3419 - ostatní sportovní činnost - rekonstrukce povrchu venkovního hřiště TJ Sokol Stará Ves, PD
rekonstrukce sokolovny
paragraf 3612 - bytové hospodářství - PD na opravu bytového domu v Košatce 
paragraf 3613 - nebytové hospodářství - fotovoltaika na obecní budovy PD (škola, školka, pošta, kulturní dům a
budova restaurace v Košatce)
paragraf 3631 - veřejné osvětlení - dotace na výměnu VO, celková cena projektu bude asi 5,2 milionů
paragraf 3639 - komunální služby -  PD na technické zázemí obce, rezerva na demolice, vysavač na listí,
kontejnery
paragraf 3722 - sběr a svoz komunálních odpadů - připravujeme nový systém pro svoz komunálního odpadu
tak, aby finanční zatížení obce a občanů bylo co nejnižší
paragraf  5512  -  požární  ochrana  -  dobrovolná  část  -  vybavení  pro  hasiče  Stará  Ves,  rekonstrukce  WC
v hasičárně
paragraf 6171 - činnost místní správy - výdaje spojené s chodem obce, např. mzdy a pojištění zaměstnanců,
nový web obce, nová telefonní ústředna, elektronická úřední deska, elektromobil

Diskuze:
Ing. Dvořák se pozastavil hned nad několika věcmi, nejprve podotknul, že rozpočet byl předjednán

na dvou pracovních zasedáních Zastupitelstva obce, rysy rozpočtu byly stanoveny. Dále
vyjádřil obavu, zda zmiňované peníze na dotace nejsou pouze na papíře a v realitě tedy
nemají žádnou funkci za předpokladu, že ještě nejsou podané žádosti s jasnými termíny.
Navrhl také vyřadit z návrhu rozpočtu pořízení elektronické úřední desky, která ač
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připustil, je moderní prvek, ale pokud dosud nikdo nerozporoval tu stávající kamennou
úřední desku, přesunul by finanční prostředky na PD rekonstrukci haly.

.
starosta krátce shrnul, že rozpočet je živý dokument, kde je myšleno na rezervy. Při realizaci

projektů uvažujeme primárně realizovat ty, na které dostaneme dotaci. Co se samotné
elektronické úřední desky tyče, starosta podotknul,  že má smysl.  "Máme reference
i z okolních obcí, kde si to chválí jak senioři, tak pracující občané. Primárně slouží
k  vyvěšování  dokumentů,  ale  lze  na  ni  umístit  i  další  podnětné  informace  jako
např.  kalendář akcí,  otevírací  doba sběrného dvora." V neposlední řadě podotknul,
že má spoustu výhod oproti standartní kamenné úřední desce.

.
Ing. Dvořák doplnil, že elektronické úřední desky v obcích Kozlovice, Hukvaldy a Palkovice byly

realizovány z dotací, které tyto obce získaly ve výši 80%, proti takové elektronické
úřední desce by nic nenamítal, ale nepřijde mu efektivní zaplatit ji z rozpočtu obce
(450.000 Kč). Rád by tedy navrhl změnu v usnesení, o kterém se bude hlasovat, aby
finanční  prostředky u položky k pořízení  elektronické úřední  desky byly přesunuty
na položku rekonstrukce haly TJ Sokol, v podstatě by nedošlo k žádným změnám, pouze
k přesunu částky.

.
Ing. Korpasová podotkla,  že  nejsou  vyřízené  veškeré  dotace,  v  souvislosti  s  projekty  v  Košatce

(cyklostezka ze Staré Vsi II. etapa a autobusové zastávky), zda tyto projekty budou
zrealizovány  ještě  letos,  pakliže  nejsou  v  rozpočtu  zahrnuty  a  nejsme  zapojeni
do žádného dotačního titulu.

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

"Priorita je ta, že chceme zrealizovat projekty, na které dotace jsou. Druhá věc jsou
projekty, které jsou urgentní, které je třeba dokončit i přesto, že nejsou dotace (např. 
zmiňované  autobusové  zastávky)."  Krátce  ještě  zareagoval  na  návrh  Ing.  Dvořáka
na výměnu částek u položek v rozpočtu. "Projekt elektronické úřední desky plánujeme
realizovat spíše v druhém pololetí letošního roku, můžeme se domluvit, že v tuto chvíli
nebudeme realizovat, na pracovním zastupitelstvu by se tato záležitost ještě projednala
a můžeme využít rozpočtové opatření."

.
Ing. Menšík zareagoval na stav akce cyklostezka II. etapa - Stará Ves-Košatka od ulice Petřvaldská

po hůrku. "Už máme stavební povolení s právní mocí 2.3., s tím, že je to dokumentace
i  pro realizaci  stavby,  je tedy možné vypsat výběrové řízení  na zhotovitele stavby.
U akce autobusové zastávky Košatka je to podobné, taktéž je zde právní moc 2.3.,
taktéž se jedná o dokumentaci pro realizaci stavby. Náklady jsou v projektu a jsou
zahrnuty i v rozpočtu. Dělá se studie odkanalizování části obce Košatky, odevzdání je
v 6. měsíci, s tím, že budu trvat na přehodnocení dokumentace na stavební komisi."

.
Ing. Folta položil dotaz, zda stavbu zastávky v Košatce zahájíme ještě letos a totéž cyklostezka, že

v rozpočtu se počítá s daleko menší částkou, než-li samotné projekty budou stát, zda
se tedy bude dělat jenom část, nebo se projekty dokončí celé.

.
starosta odpověděl,  že  po  vzájemné  dohodě  s  finančním  výborem  bylo  rozhodnuto,  že

do rozpočtu zahrneme pouze tu část, která se týká financování Obce, v případě, že bude
nějaká dotace. " Věřím, že dotace dostaneme, zrovna cyklostezka a autobusové zastávky
se dají označit jako zajištění zvýšení bezpečnosti, tam ty prostředky jsou."

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

doplnil, že jednáme s několika firmami, které zajišťují dotace. Na zastávky by mohlo být
financování až 85 %, otázka je, zda splňujeme podmínky dotace a půjde se o danou
dotaci přihlásit. U cyklostezky totéž.

.
Ing. Folta dotázal  se  na  dotace  na  výměnu veřejného osvětlení.  "  Řešilo  se  to  už  loni,  byla

přislíbena dotace ve výši skoro 90 % a teď máme v rozpočtu něco kolem 50 %."
.
O. Mlčoch "Dotaci přiznanou máme, pracovali jsme s poklady, které jsme převzali. Momentálně

připravujeme výběrové řízení pro dodavatele, vše ostatní už je hotové, realizovat by
se mělo na konci září 2023, zda tam bylo 90 % nemohu zpětně potvrdit."
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.
Ing. Dvořák nijak nezpochybňuje koncept sestavení rozpočtu, přijde mu jen, že slovo dotace se stalo

zaklínadlem. "Měli by být nastaveny časové linky, protože u všeho se bavíme o dotacích,
ale realita a vyčerpání peněz je potom problematické. Dotace nejsou všespasitelné,
některé akce se mohou financovat i z rozpočtu obce, nemuseli bychom žádat o dotace a
bylo by to rychle postavené - například již zmiňované zastávky. U těch větších investic
samozřejmě je ta dotace žádoucí, ale měla by zde zaznít informace ohledně té časové
linky, jak jsem již zmiňoval. Nezazněla zde například informace, které ty akce chceme
financovat z rozpočtu obce, pořád se odvoláváme jen na dotace."

.
O. Mlčoch shrnul, že počítáme-li s nějakou dotací, jedná se o živý dokument a pokud nějakou

dotaci nedostaneme, máme tam časovou linku včetně stavební sezóny, v podstatě pokud
projekty  nevyčerpáme,  budou  přesunuty,  zůstanou  nám  peníze  navíc  a  víme,
že můžeme realizovat jinou věc a takto jsou určené priority.  V rozpočtu jsou věci,
o kterých víme, že je chceme uskutečnit.

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

informoval, že tento týden dostaneme informaci, zda je reálné na tyto projekty získat
dotace.

.
Mgr. Chvostková vystoupila s dotazem ohledně problematiky kapacity MŠ a ZŠ Stará Ves nad Ondřejnicí,

vzhledem k tomu, že se jedná o urgentní záležitost, protože kapacita MŠ je v tomto
školním  roce  vyčerpána,  předpokládá  se,  že  místa  nebudou.  Kapacita  MŠ  souvisí
s kapacitou ZŠ.

.
starosta "S tímto dotazem by měla zaznít i jedna z příčin, proč k tomuto došlo. Domnívá se, že

jednou z příčin bylo rozšíření územního plánu, s novými přístavbami se sem stěhuje více
obyvatel,  už  se  blížíme ke 3000 obyvatel.  Řešení  jsou dvě.  Jedno je  dlouhodobé -
realizace MŠ v bývalých prostorách kasáren (Monoblok), netroufám si odhadnout, kdy
by byla možná realizace. Optimistickým odhadem by to mohlo být 5 let. Krátkodobé,
dočasné, řešení zahrnuje přístavbu k současné staré budově školy."

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

ještě dodal, že se jedná o výbornou otázku - kapacita školky. "Nicméně to není ani tak
otázka na nás, jako na bývalé zastupitelstvo, protože toto je dlouhodobý problém, který
je tu již několik let. Problém řešíme."

.
Ing. Dvořák vyjádřil  nesouhlas s  tvrzením, že předchozí  zastupitelstva problém neřešila.  "Jedná

se opravdu o dlouhodobý problém, v první fázi jsme využili navýšení kapacity v ZŠ,
postupem času se ukázalo, že ta kapacita nás dožene v tom, že děti z MŠ nastoupí
na ZŠ,  kde se zabraly  učebny pro výuku.  Hledalo se tedy řešení.  Před třemi lety
se s vedením školy vytvořil koncept se třemi variantami, první - přístavba u kůlny ZŠ,
druhá -  rozšíření  stávající  MŠ nad zámkem,  a  třetí  -  využití  prostoru  monobloku.
Na základě rozhodnutí zastupitelstva se nechala zpracovat studie, která řeší výstavbu
MŠ pro 140 dětí a zároveň by byl nachystán prostor pro lékaře a obecní byty. Práce
s touto studií se zastavila na posledním zastupitelstvu v minulém volebním období, kdy
jsem oznámil,  že byla dokončena a je na novém zastupitelstvu, aby se touto studií
zabývala, zda má cenu rozvíjet tuto myšlenku, nebo se to uzavře a půjde se jinou
cestou. Nemyslím si,  že je to otázka jednoho roku, či  více let.  Demografický vývoj
se změnil, je třeba se řešením dále zabývat. Další věcí je, že hledisko naplnění kapacity
MŠ se řeší v obci z rozšířenou působností, což je u nás Ostrava. Pokud budeme chtít
dotaci, řeknou nám, tak si zavezte děti do Ostravy, tam je to kapacitně možné a proto
by  mohl  nastat  problém  se  získáním  dotace.  Samozřejmě  děti  do  Ostravy  vozit
nechceme, proto musíme hledat řešení a snažit se najít způsob."

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

reagoval na Ing. Dvořáka a rád by se v tomto momentě zeptal, protože ten problém
se musí řešit teď. "Rádi přijdeme jakoukoliv konstruktivní připomínku. Jaký byl tedy
plán z hlediska kapacity MŠ tento rok, případně v nejbližších letech, ano monoblok je
projekt, kde jsme schopni vytvořit velké množství míst pro MŠ, ale ne pro tento rok a
ani do nejbližších let. Jaký jste teda měli plán."

.
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Ing. Dvořák "Plán byl takový, že zastupitelstvo předloží veřejnosti k diskuzi návrh, aby to nebylo
pouze  na  úrovni  15-20  lidí,  mělo  se  jednat  o  otevřenou  diskuzi,  v  případě,  že
se myšlenka podpoří, bylo by třeba hledat zdroje na financování k realizaci."

.
starosta "Otázka byla, jak jste měli v plánu řešit momentálně tu situaci, ve výhledu jednoho

roku - dvou let."
.
Ing. Dvořák "Problém se řešil  po dohodě s  vedením školy,  nejprve se přistoupilo ke kroku,  že

se nebudou přijímat dvouleté děti, které se ze zákona dnes přijímat nemusí, ale řešení
tam nebylo."

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

"Vize  revitalizace  monobloku  nebyla  zavrhnuta,  narážíme  ovšem  na  problém
s financováním, ve studii je zmíněno 375 milionů Kč, ze strany dotace je problém kvůli
plánovaným  bytům,  pakliže  bychom  chtěli  pomýšlet  na  dotace,  je  možno  budovu
zbourat, vystavět novou, menší, energeticky úspornou budovu. Pokud budeme plánovat
se stavbou menší budovy jsme schopni získat 100 % příspěvku na vybudování této
budovy a i na demolici samotnou. Problémem jsou termíny, které jsou šibeniční, teď
běží např. výzva, která končí v dubnu, kterou nelze stihnout, ale máme informace, že
se podobné výzvy budou ještě do konce roku vyhlašovat. Tyto záměry bychom určitě
chtěli  prodebatovat  s  občany,  možnosti  máme,  problém  řešíme,  ale  není  to  věc
rozhodnutí jednoho dne."

.
starosta pouze doplnil,  že u tohoto projektu jsme odkázáni na financování z dotací, protože

částka je opravdu vysoká.
.
Ing. Folta "Předpokládáme,  že  proběhne  pracovní  schůzka,  kde  budou  předloženy  návrhy  a

případné řešení."
.
Mgr. Boháčová se  přihlásila  o  slovo  s  dotazem  ohledně  paragrafu  3399.  "Záležitost  kultury,

v poznámkách je částka 275.000 Kč na straně příjmů, můžeme dostat nějaké informace
k tomuto?"

.
Mgr. Hranická "Jedná se o nový projekt, staroveské kulturní léto od června do září, bude se jednat

o  několik  žánrově  různých  kulturních  akcí,  pro  různé  věkové  skupiny,
na různých místech (koncerty, divadla apod.). Chtěli bychom pozvat i některé známé
osobnosti a umělce, kteří ovšem vyžadují honorář, proto budou tyto akce placené, bude
se vybírat vstupné. Uvědomujeme si riziko, jdeme do toho poprvé, uvidíme, jak se nám
to podaří. Veškeré informace se občané dozví v následujícím zpravodaji a na stránkách
obce."

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

přece jen prozradil alespoň jednoho účinkujícího a tím je p. Jiří Krhut, jehož vystoupení
bude probíhat na hřišti TJ Sokol Stará Ves dne 20. června 2023. Ta částka za toto
vystoupení bude cca 150.000 Kč, pro 500 - 600 diváků, vstupné chceme vybírat tržní
400 - 500 Kč za lístek.

.
Ing. Dvořák ještě poznamenal, že v rozpočtu není reflektováno na příjmové stránky na poplatky

za  komunální  odpad.  "Tím,  že  letos  zůstal  poplatek  stejný  jako  loňský  rok,  to  je
sice hezké, ale rozevírají se tím nůžky mezi skutečnými náklady a tím, co obec vybere."

.
P. Folta vysvětlil  koncept  svozu odpadu a  náklady na likvidaci  odpadu,  za  loňský rok byly

náklady ve výši 4.211.520 Kč a částka za odměnu za to, že třídíme odpad od společnosti
EKOKOM, cca 500.000 Kč. Příjem je cca 3 miliony Kč, ztráta je ve výši 182.000 Kč, což
představuje na jednoho občana doplatek (mimo těch 780 Kč, které platí každý občan)
asi 414 Kč. "Problém je v tom, že příští rok stoupnou náklady o 15-20 %, pokud bychom
s tímto nic neudělali, pak nám ten poplatek stoupne na 709 Kč na jednoho občana.
Nový zákon o odpadech, který už platí dva roky, nás nutí, abychom rok od roku více
třídili. Je třeba tedy problém vyřešit systémově. Systém, kdy si občané budou moci
zvolit objem nádoby a četnost svozu, toto vede k tomu, že ten odpad občané omezují
tím,  že  jej  třídí.  O  novém  systémovém  řešení  se  občané  dozví  bližší  informace
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v nadcházejícím zpravodaji."
.
starosta "Poplatek za odpad jsme zvedat nechtěli, protože jsme chtěli nejprve provést nějakou

analýzu dat, abychom věděli, co dělat, abychom toto vyřešili."
.
Bc. Šeděnka by rád před hlasováním upravil návrh hlasování se změnou, kdy by se přesunuly finance

z  položky  pořízení  elektronické  úřední  desky  (zrušení  této  položky)  na  položku
rekonstrukci haly TJ Stará Ves.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje návrh změny - na straně výdajů se upraví položka,
která  připadá  na  pořízení  elektronické  úřední  desky  a  tato  částka  se  přesune  na  financování
rekonstrukce haly TJ Sokol. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 8 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 6-2

Diskuze:
RNDr. Janošek,
Ph.D.

ještě uvedl krátkou výzvu, aby se zastupitelstvo sešlo na pracovním jednání. "Prozatím
nebudeme realizovat elektronickou úřední desku, pojďme otevřít debatu, jsme otevření
nějakému rozpočtovému opatření během příštího zasedání Zastupitelstva obce."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje rozpočet Obce Stará Ves nad Ondřejnicí na rok
2023, který je přílohou č. 3 tohoto zápisu, s tím, že na straně příjmů bude celkem 67.018.579,00 Kč,
na straně výdajů bude celkem 61.863.343,84 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. 6/3Z/2023 bylo schváleno.

7. Obecně závazné vyhlášky
blok 7-1

Vyhláška o nočním klidu - formulace byla změněna tak, aby vyhláška nemusela být schvalována každý rok.
Konkrétní data akcí se vyhlásí na úřední desce. Umožní to také větší flexibilitu při náhlé změně termínu akce.
Zároveň u tohoto bodu rušíme staré vyhlášky, č. 3/2021, č. 1/2017, tyto doposud nebyly zrušeny.

Diskuze:
Ing. Folta se dotázal, zda je zde zahrnuto i kulturní léto
.
Mgr. Hranická tyto akce budou nejen přes víkend, ale třeba i v týdnu a budou končit ve 22 hodin.

Prozatím je to takto v plánu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí vydává  Obecně závaznou vyhlášku obce Stará Ves nad
Ondřejnicí o nočním klidu s účinností počátkem patnáctého dne následujícího po dni jejího vyhlášení,
ve znění přílohy č. 5 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/3Z/2023 bylo schváleno.

blok 7-2

Vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství byla změněna. Výše sazby místního poplatku
nově činí 10 Kč za každý i započatý m2 za každý i započatý den u bodů a) b) c) d) čl. 5., dále bylo přidáno
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osvobození u čl. 7, odst. 2 body b) a c). Osvobození se týká těch, kteří uzavřou nájemní smlouvy s Obcí, spolků
a příspěvkových organizací. Zároveň rušíme předchozí vyhlášku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí vydává  Obecně závaznou vyhlášku obce Stará Ves nad
Ondřejnicí o místním poplatku za užívání veřejného prostranství s účinností počátkem patnáctého dne
následujícího po dni jejího vyhlášení, ve znění přílohy č. 4 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/3Z/2023 bylo schváleno.

8. Strategický rozvojový dokument Obce Stará Ves nad Ondřejnicí

Starosta  obce  představil  aktualizovaný  Strategický  rozvojový  dokument,  kde  došlo  k  aktualizaci  údajů
ohledně  místní  samosprávy,  dále  statistické  údaje  a  tabulkovou  část,  která  obsahuje  aktuální  projekty.
U různých dotačních titulů je potřeba mít projekt zavedený ve Strategickém rozvojovém dokumentu obce,
úpravy se týkají zejména zařazení nových projektů a naopak vyřazení projektů, které již byly realizovány.
K získání dotace je potřebné, aby byla alespoň zmínka o projektu v tomto dokumentu, toto jsme si ověřili
u firem zabývajících se zprostředkováním dotací. 

Diskuze:
Ing. Dvořák připomenul,  že  se  jedná  o  dokument,  který  je  jakousi  strategickou  vizí,  kam  by

obec měla směřovat. "Některé věci, které jsou zde uvedeny však nejsou strategického
významu. Rád bych chtěl upřesnit některé věci, protože z názvu není patrné, co se za
tím skrývá. V tabulkové části, kde mluvíme o předpokládaných zdrojích financování
není uvedeno financování z rozpočtu obce. Např. co je myšleno tou fotovoltaikou, je to
nějaký  systém  fotovoltaický  na  obecních  budovách,  nebo  co  si  pod  tím  máme
představit."

.
O. Mlčoch vysvětlil, že se jedná o projekt fotovoltaiky na budovy školky, školy, pošty, celý KD

Košatka i restaurace Odra, sokolovna ve Staré Vsi. "Systém se připravuje, aktuálně
se připravuje legislativa. Ten systém je takový, že pokud vyrobím elektřinu, můžu si ji
zároveň přečerpat do zámku, kde fotovoltaika nemůže být umístěna. V rozpočtu je
příprava  na  pilotní  projekt.  Tímto  systémem  si  můžeme  velmi  snížit  náklady
na elektřinu. Ta legislativa ještě není úplně hotová, ale jakmile se schválí, budou to
chtít  všichni a tím pádem nastane problém hlavně s rezervovaným výkonem, to je
problém distribuční soustavy a může se stát, že obce, které si zažádají později, budou
pak čekat na realizaci třeba 10 let. Tomuto se chceme vyhnout a proto už chceme být
připraveni."

.
Ing. Dvořák pouze podotknul, že mu jde o přesné názvy a údaje uváděné v tabulce bez chyb. A aby

byly uváděné informace dostačující, abychom věděli o jakou akci se jedná. Hlídat si
pravopisné chyby.

.
starosta "Takto uváděné informace jsou záměrné, abychom v jednotlivých položkách byli více

flexibilní. Zcela záměrně je to i bez uvedení místa."
.
Ing. Dvořák se  ještě  pozastavil  nad  tím,  že  jsou  uváděny  některé  věci,  které  patří  spíše

do provozních nákladů - např. havarijní stav pošty, rekonstrukce telefonní ústředny
obecního úřadu. Tady se zřejmě nejedná o strategický rozvoj obce.

.
O. Mlčoch upřesnil,  že  pokud  toto  máme  uvedeno  ve  Strategickém  rozvojovém  dokumentu

Obce, máme mnohem vyšší šanci získat na toto dotaci, v případě, že by toto nebylo
uvedeno ve strategickém plánu a objevila se nějaká dotace, nemohli bychom o tuto
dotaci žádat.

.
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Ing. Dvořák "Zaujala mne jedna věc, instalace osvětlení hřiště ZŠ Stará Ves, tam není dořešen denní
provoz pro veřejnost, nepředpokládám, že by děti chodili na školní hřiště po setmění.
Tento bod mi tedy nedává příliš smysl, dále doprava a bezpečnost - zvýšení bezpečnosti
chodců silnice č. I/58 - výstavba chodníku a přechodu pro chodce - tento bod je určitě
důležitý, ale měl by to řešit projekt - příprava rekonstrukce křižovatky na silnici I/58,
kde se chystá realizace v letošním roce a my jako obec tam máme vedlejší vynucené
investice s chodníky a dopojením do křižovatky. Možná by to chtělo lépe upřesnit tuto
formulaci."

.
starosta "Přistupovali  jsme  tak,  že  chceme  uvést  co  nejvíce  věcí,  formulace  mohou

působit možná až příliš obecně, ale to je záměr."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje aktualizaci Strategického rozvojového dokumentu
– Rozvoj Obce Stará Ves nad Ondřejnicí 2020–2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/3Z/2023 bylo schváleno.

9. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi Obcí Stará Ves nad Ondřejnicí a dvěma členy
Zastupitelstva obce

blok 9-1

Zastupitelka Mgr. Jana Boháčová doprovází svatební obřady a zařizuje spousty dalších věcí. Zde by vznikl
pracovněprávní vztah ve formě dohody o provedení práce. Zastupitel Daniel Venclík byl vybrán ve výběrovém
řízení jako nový hospodář obce Stará Ves nad Ondřejnicí, přílohou zápisu je stanovisko ministerstva vnitra a
získali jsme také stanovisko advokáta Mgr. Jiřího Kubaly, zda-li je možné, aby byl možný pracovněprávní vztah
těchto zastupitelů k obci. Vzhledem k tomu, že obsah činnosti je jiný, než vyplývá z postu zastupitele, pak není
problém založit pracovněprávní vztah. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí souhlasí se vznikem pracovněprávního vztahu založeného
dohodou o provedení práce, mezi Obcí Stará Ves nad Ondřejnicí a zastupitelkou Mgr. Janou Boháčovou,
nar. ***, bytem Stará Ves nad Ondřejnicí, K***, jejímž předmětem je hudební doprovod paní Boháčovou
u občanských obřadů, v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/3Z/2023 bylo schváleno.

blok 9-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí souhlasí se vznikem pracovněprávního vztahu založeného
pracovní smlouvu, mezi Obcí Stará Ves nad Ondřejnicí a zastupitelem Danielem Venclíkem, nar. ***, bytem
Stará Ves nad Ondřejnicí, Košatka, U ***, na pozici technického pracovníka obce, v souladu s § 84 odst. 2
písm. p) zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 9b/3Z/2023 bylo schváleno.

10. Žádost o poskytnutí daru pro Domov pro seniory Ondráš p.o.

Starosta obce informoval přítomné zastupitele, že minulý rok, 14. 3. 2022, Zastupitelstvo obce Stará Ves nad
Ondřejnicí na svém zasedání schválilo příspěvek 15.000 Kč na osobu (občan trvale bytem v obci Stará Ves nad
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Ondřejnicí), v Domově je aktuálně umístěných 7 občanů. "Navrhuji zůstat u stejné částky a to 15.000 Kč
na osobu, tj. celkem 105.000 Kč."

Diskuze:
Ing. Dvořák "Samozřejmě  souhlasím  s  poskytnutím  příspěvku,  ale  v  minulosti  se  příspěvky

poskytovaly i pro občany obce do jiných zařízení, zda se myslí i na to, že kdyby nastala
i taková potřeba přispět i do jiných zařízení."

.
starosta "Rezerva samozřejmě je, 45.000 Kč."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí  schvaluje  uzavření  darovací  smlouvy  s  příspěvkovou
organizací Domovem pro seniory Ondráš p. o., se sídlem Fryčovická 518, 739 44 Brušperk, IČO 66933722,
jejímž předmětem je poskytnutí daru ve výši 105.000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/3Z/2023 bylo schváleno.

11. Schválení veřejnoprávních smluv

11.1. Tělocvičná jednota Sokol Košatka

Starosta shrnul, že v tomto bodě se budou projednávat dotace spolkům, které jsou vyšší, než 50.000 Kč a je
tedy nutno projednat je Zastupitelstvem obce. "Tam, kde je částka hraniční, jsme se rozhodli přidat taktéž
ke schválení Zastupitelstvem obce."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje  uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
dotace dle zákona č.  250/2000 Sb.,  o  rozpočtových pravidlech územních rozpočtů,  v  účinném znění,
s pobočným spolkem Tělocvičná jednota Sokol Košatka, se sídlem Lubinská 131, Košatka, 739 23 Stará Ves
nad Ondřejnicí, IČO 75027445, zastoupenou p. J*** M***, bytem O***, Košatka, 739 23 Stará Ves nad
Ondřejnicí, jejímž předmětem je poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč za účelem peněžité podpory činnosti
a provozu Pobočného spolku.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/3Z/2023 bylo schváleno.

11.2. Tělovýchovná Jednota Stará Ves nad Ondřejnicí

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje  uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
dotace dle zákona č.  250/2000 Sb.,  o  rozpočtových pravidlech územních rozpočtů,  v  účinném znění,
se spolkem Tělovýchovná jednota Stará Ves nad Ondřejnicí, z.s.,  se sídlem Sportovní 554, Stará Ves,
739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí, IČO 14613387, zastoupeným p. R***H***, bytem S***, 739 23 Stará Ves
nad Ondřejnicí, jejímž předmětem je poskytnutí dotace ve výši 260.000 Kč za účelem peněžité podpory
činnosti a provozu Spolku.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/3Z/2023 bylo schváleno.

11.3. Český rybářský svaz, z. s., místní organizace Stará Ves nad Ondřejnicí
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje  uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
dotace dle zákona č.  250/2000 Sb.,  o  rozpočtových pravidlech územních rozpočtů,  v  účinném znění,
s pobočným spolkem Český rybářský svaz, z. s., místní organizace Stará Ves nad Ondřejnicí, se sídlem
Petřvaldská 131, Stará Ves, 739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí, IČO 18050409, zastoupeným Mgr. V*** P***,
bytem D***, 739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí, jejímž předmětem je poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč
za účelem peněžité podpory činnosti a provozu pobočného Spolku.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/3Z/2023 bylo schváleno.

11.4. Festival Poodří Františka Lýska z. s.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje  uzavření Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí
dotace dle zákona č.  250/2000 Sb.,  o  rozpočtových pravidlech územních rozpočtů,  v  účinném znění,
se spolkem Festival Poodří Františka Lýska, z.s., se sídlem Světlovská 82/2, Proskovice, 724 00 Ostrava,
IČO 22685901 zastoupeným Mgr. M*** M***, jejímž předmětem je poskytnutí dotace ve výši 105.000 Kč
za účelem peněžité podpory činnosti a provozu Spolku.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/3Z/2023 bylo schváleno.

11.5. Římskokatolická farnost Stará Ves nad Ondřejnicí

V tomto bodě starosta informoval, že se jedná o schválení Dodatku č. 1, jedná se o dočerpání dotace, která byla
v minulém roce přidělena Římskokatolické farnosti ve Staré Vsi. Je to tedy Dodatek k již uzavřené smlouvě.
"Předmětem dotace byla oprava dřevěných prvků dětského hřiště, které mimo jiné využívá i mateřská škola.
A další  terénní  úpravy,  které  jsou spojeny s  výstavbou nového komunitního centra.  Kvůli  nevyhovujícím
klimatickým podmínkám nebyla farnost schopna vyčerpat dotace do konce roku 2022, a proto v Dodatku
ke smlouvě navrhujeme, že farnost bude moct čerpat prostředky do 30. června 2023."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě
o poskytnutí dotace dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v účinném
znění, uzavřené dne 27. 6. 2022, s Římskokatolickou farností Stará Ves nad Ondřejnicí, se sídlem Farní 10,
739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí, IČO 66740134, jejímž předmětem je prodloužení termínu čerpání dotace
do 30. června 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/3Z/2023 bylo schváleno.

12. Různé

V tomto bodě programu zahájil starosta diskuzi. 

Diskuze:
Ing. Menšík shrnul  stavební  záležitosti.  "MěÚ  v  Brušperku  vydal  rozhodnutí  o  odstranění

nepovolených terénních úprav v katastru obce, jedná se o stavbu /Zahradní restaurace
s venkovním posezením a dětským hřištěm/ na pozemku parc. č. 681/1. Toto rozhodnutí
nabylo právní moc dne 3.2.2023 a stavba včetně terénních úprav mají být odstraněny
nejpozději do 5 měsíců od nabytí právní moci rozhodnutí."
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.
Ing. Folta se dotazoval, zda už jsou určeny kompetence vedení obce, kdo za co odpovídá, aby

občané věděli, za kým mají s konkrétním problémem přijít. Kdy vedení na úřadě je, kdy
není. "Na posledním zasedání Zastupitelstva obce nám bylo přislíbeno, že dostaneme
nějaké podklady, ale zatím jsme nic neobdrželi."

.
starosta "Máme velice obecný popis na stránkách obce. Místostarosta Janošek má na starosti

zpravidla  informační  a  komunikační  technologie,  místostarosta  Mlčoch technické a
provozní záležitosti."

.
Ing. Folta položil dotaz, zda budeme znát i nějaké detailnější. Kdo vyřizuje stavební záležitosti,

kdo životní prostředí atd.
.
T. Sýkorová zkonstatovala, že za bývalého vedení takovéto informace také nikde nebyly veřejně

dostupné.
.
Ing. Folta se dotazoval, v jakém stádiu je záměr obsadit pracovní místo stavebního referenta.
.
starosta poděkoval za otázku. "Od záměru přijmout člověka na místo stavebního referenta jsme

dočasně ustoupili. Přijali jsme pracovní sílu na dohodu, která dostala na starosti věcná
břemena.  Co  se  archivu  týče,  nabídl  se  nám  ještě  stávající  hospodář  obce,  že
se ve chvílích svého odpočinku bude věnovat archivu. Co se dalších zaměstnanců týče,
čeká nás výběrové řízení na pozici matrikářky, paní Pavlosková odchází do důchodu
letos v prosinci."

.
Ing. Dvořák se zajímal ještě o jednu technickou věc. "V rozpočtu jsme schválili dotaci na knihovnu,

kde se původně počítalo s poměrně velkorysou výměnou nábytku, byla získaná jakási
dotace, dostaneme nějaké bližší informace v jaké je to stavu?"

.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

"Původní  záměr  byl  zredukován,  protože  původní  cena  nábytku  bylo  nějakých
3  miliony  Kč,  což  nám  přišlo  v  této  chvíli  poměrně  vysoká  částka  na  knihovnu,
kde máme 250 čtenářů a rozhodli jsme se tuto částku snížit a to dvěma způsoby, prvním
je redukce prostor knihovny a druhý je poptávka nábytku u jiné firmy, dle našeho
názoru není zapotřebí masivní nábytek za tak vysoké náklady."

.
Ing. Dvořák ještě podotknul, že Radou obce byla zřízena Komise sportovní, u které již došlo k velké

změně, zda je možno získat k tomuto bližší informace.
.
starosta zkonstatoval,  že schůzky Komise sportovní,  které dodnes probíhalý,  pouze utvářely

samotný koncept,  došlo k výměně předsedů této komise,  dále předal  slovo členovi
sportovní komise Bc. A. Šeděnkovi.

.
Bc. Šeděnka vysvětlil,  že ke změně předsedy došlo následkem situace,  kdy se sportovní  komise

rozdělila na dva tábory. "Stávající nový předseda komise chtěl jít cestou své vize, práce
kterou zpracovával před několika lety a druhý tábor s bývalým předsedou komise, který
chtěl jít spíše takovou cestou jako kulturní komise, pořádat více sportovních akcí pro
veřejnost. Došlo k hlasování, po kterém bylo výsledkem, že původní předseda se vzdal
své funkce a odešel ze sportovní komise. V dalších jednáních už se bude plánovat
program,  čím  se  bude  komise  zabývat  dál,  měly  by  být  také  rozdány  úkoly
ke zpracování."

.
Ing. Korpasová "Při  jednání  tady  zazněly  dvě  věci,  ohledně rozpočtu,  že  probíhala  nějaká dohoda

s finančním výborem a také že se se zastupiteli dohodlo, že rozsah cen na plánovaný
nábytek v knihovně bude snížen, což bylo pouze konstatováno, osobně si nedovedu
představit,  že  v  zámku,  jakožto  reprezentativní  budově  bude  v  knihovně  třeba
umakartový nábytek."

.
starosta "Mělo  spíše  zaznít,  že  po  dohodě s  některými  zastupiteli.  Samozřejmě nikde jsme

neuváděli, že by se mělo jednat o umakartový nábytek, v příštích dnech budeme mít
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schůzku s firmou, která by mohla zpracovat nějaký návrh knihovny."
.
RNDr. Janošek,
Ph.D.

"Měl za to, že jsme cenu toho nábytku zmiňovali na pracovním zastupitelstvu, kde měli
všichni možnost se k tomu vyjádřit, ale zřejmě došlo k nějakému komunikačnímu šumu.
Ohledně položky v rozpočtu jsme se bavili o tom, že dáme do výdajů částku, která
se rovná vyšší spoluúčasti na projektu."

.
starosta předal slovo občanům, pokud mají nějaké otázky, případně připomínky do diskuze.
.
občan L.P. rád by se zeptal  v souvislosti  s  návrhem rozpočtu na položku zlepšení odtokových

poměrů na horním konci, co to vlastně znamená.
.
Ing. Menšík "Jedná se o tři projektové dokumentace a to oprava mlýnského náhonu a další stavební

objekt důlek, který je součástí mlýnského náhonu (upraví se tak, že bude průtočný až
do  řeky  Ondřejnice),  jsou  tu  udržovací  práce,  druhá  projektová  dokumentace  je
Kulišovka a třetí lokalita je rekonstrukce propustku, ta se zbrzdila nejvíce, protože ten
propustek, je teď v opačném spádu, je nutno provést přeložku plynovodu a přeložka
CETINU, v současné době už je vydáno stavební povolení, zítra je schůzka na Obecním
úřadě  s  projektantem,  který  nám  sdělí  podrobnosti.  Realizace  samotného  důlku
a mlýnského náhonu souvisí s propustkem, důlek budeme řešit přednostně. Musíme
tedy realizovat ještě v letošním roce."

.
starosta po  krátké  diskuzi  s  občany,  kteří  přišli  s  podnětnými  připomínkami  (  například

prodloužení chodníku na hřbitově, u obslužných komunikací zajistit úklid při průjezdu
těžkých aut, ale na druhou stranu nezapomínat, že se jedná o obslužné komunikaci,
nikoliv  o  promenády,  úklid  posypového  materiálu  z  cest  apod.)  starosta  ukončil
zasedání Zastupitelstva obce. Všem poděkoval za čas a hojnou účast.

Ověřovatelé: Tereza Sýkorová   ............................................................
 

Mgr. Kamila Chvostková   ............................................................
 
Starosta Bc. Ondřej Sedlář   ............................................................
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